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PROTOKÓŁ NR XXXIII/2021 
 

z XXXIII sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 25 lutego 2021 roku 

w trybie zdalnym 

 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 34 radnych, 
 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Otworzyła obrady XXXIII sesji Rady Miasta Gdańska. Przywitała 

prezydent, zastępców, sekretarz, panie skarbnik, radnych i wszystkich 

widzów.  

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego                                     

o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

terminu do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

nadania ulicom: prof. Witolda Andruszkiewicza, Anastazego Wika-

Czarnowskiego, Jelitkowski Dwór i Brodnickiej kategorii dróg gminnych 

(druk 883);   

Wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na 

działanie Prezydenta Miasta Gdańska (druk 878);    

Wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia petycji XYZ 

dotyczącej wydłużenia terminów składania wniosków o wykup 
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mieszkalnych lokali komunalnych z zachowaniem prawa do bonifikaty 

(druk 879);  

Wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia petycji z dnia 

10 grudnia 2020 r. o przyjęcie przez Radę Miasta Gdańska uchwały 

zakazującej dyskryminacji w życiu politycznym, społecznym lub 

gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny oraz segregacji mieszkańców 

Gdańska w związku z masowymi szczepieniami przeciwko wirusowi 

SARS-CoV-2 (druk 880);    

Wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na 

działanie Prezydenta Miasta Gdańska (druk 882);   

Wpłynął wniosek Klubu Radnych Wszystko dla Gdańska i Klubu Radnych 

Koalicji Obywatelskiej o włączenie do porządku obrad projektu 

oświadczenia w sprawie uczczenia 40. Rocznicy Niezależnego 

Zrzeszenia Studentów.  

 Wpłynął wniosek Klubu Radnych Wszystko dla Gdańska i Klubu Radnych 

Koalicji Obywatelskiej o włączenie do porządku obrad projektu apelu                       

w sprawie akcji „Media Bez Wyboru”.  

 

Wpłynęły autopoprawki: 
 
- (druk 854) - pkt 4, ppkt 6            
- (druk  831) - pkt 4, ppkt 20 
- (druk 877) – pkt 4, ppkt 21 
 

Głosowania o włączenie: 

(druk 883):  

 

                                                   za                                      -  32 
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 19A.  
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(druk 878):  

                                                   za                                      -  33 
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 28. 

 

 

(druk 879):  

                                                   za                                      -  33 
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 29. 

 

 

(druk 880):  

                                                   za                                      -  32 
                                                   przeciw                             -    1 
                                                   wstrzymało się                 -    0  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 30. 

 

 

 

(druk 881):  

                                                   za                                      -  32 
                                                   przeciw                             -    1 
                                                   wstrzymało się                 -    0  
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 31. 

 

(druk 882):  

                                                   za                                      -  33 
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 4 ppkt 32. 

 

Oświadczenie 40 rocznica NZS:  

                                                   za                                      -  32 
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    1  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 5A 

 

Apel Media bez wyboru:  

 

                                                   za                                      -  23 
                                                   przeciw                             -    8 
                                                   wstrzymało się                 -    2  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Będzie w pkt 5B 

 

 

Porządek obrad:  
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1. Sprawy regulaminowe 

− otwarcie sesji. 
 

2. Komunikaty: 

- Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska, 

- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska: 

  

3. Oświadczenia Klubów Radnych. 
 
4. Uchwały: 
 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji społecznych budżetu obywatelskiego z mieszkańcami miasta Gdańska 
(druk 873); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Aleksandra Dulkiewicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Sylwia Betlej – Kierownik Referatu Partycypacji Społecznej i Rad Dzielnic  

 

2) w sprawie nadania nazwy ulica Jana i Macieja Kilarskich (druk 856); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Beata Gaj – Dyrektor Wydziału Geodezji  

 
 

3) w sprawie nadania nazwy Plac Czerwonych Gitar (druk 857);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Beata Gaj – Dyrektor Wydziału Geodezji  

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 
budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych  i niepublicznych 
prowadzonych przez osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania                                
(druk 852);  
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

5) w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci publicznych 
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktów 
przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Miasta Gdańska (druk 853); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

6) w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci publicznych szkół       
podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz określenia 
granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Miasta Gdańska (druk 854); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

7)  w sprawie składania wniosków o przyjęcie do publicznych liceów 
ogólnokształcących, techników i branżowych szkół I stopnia prowadzonych 
przez Miasto Gdańsk w postępowaniu rekrutacyjnym na rok szkolny 2021/2022 
(druk 855); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
 

8) w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób                          
z Niepełnosprawnością w Gdańsku na lata 2021-2031 (druk 875); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

9) w sprawie przyjęcia "Gdańskiego Programu Wspierania Rodziny i Systemu 
Pieczy Zastępczej na lata 2021-2023 (druk 872); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 

 Małgorzata Niemkiewicz - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
 

10) w sprawie przyjęcia "Gdańskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy                      
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2024"                    
(druk 874); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 

Małgorzata Niemkiewicz - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Letnica rejon Alei Macieja Płażyńskiego w mieście Gdańsku (druk 858); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
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12) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Brzeźno rejon alei Hallera i ulicy Jantarowej II w mieście Gdańsku                                          
(druk 859); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
 

13) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Brzeźno rejon alei Macieja Płażyńskiego i ulicy Gdańskiej w mieście Gdańsku (druk 
862); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

 

14) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Barniewice rejon ulic Meteorytowej i Keplera w mieście Gdańsku (druk 860); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

 

15) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Osowa rejon ulicy Osowski Zakątek w mieście Gdańsku (druk 861); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
 
 

16) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Długie Ogrody - rejon ulicy Długa Grobla w mieście Gdańsku (druk 863); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
 

17) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Wronia Górka w mieście Gdańsku (druk 864); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
 

18) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Górny rejon ulic Jarowej i Krętej 
w mieście Gdańsku (druk 870); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  
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19) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Jelitkowo w rejonie ulic Nadmorskiej                     
i Kaplicznej w mieście Gdańsku (druk 871); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

 

20) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej, położonej w 
Gdańsku na lokale mieszkalne w celu zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych 
gminy (druk 831 + autopoprawka); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu budowy ogólnodostępnych 
stacji ładowania pojazdów elektrycznych w Gdańsku (druk 877); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Łukasz Kłos – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

22) w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2021 r. (druk 865); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

23) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie wstrzymania likwidacji 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk - Śródmieście Zakład 
Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Mieszkaniowej Gdańsk - Oliwa Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk - Wrzeszcz Zakład 
Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Mieszkaniowej Gdańsk - Nowy Port Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku 
oraz połączenia tych zakładów budżetowych i Zakładu Budżetowego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych w Gdańsku w jeden zakład budżetowy pod nazwą 
"Gdańskie Nieruchomości" (druk 866); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

24) w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta  Miasta Gdańska o udzielenie 
Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie 
Budownictwa Społecznego "Motława" spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
(druk 867); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
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Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

25) w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta  Miasta Gdańska o udzielenie 
Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie 
Budownictwa Społecznego "Motława" spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
(druk 868); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

26) w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta  Miasta Gdańska o udzielenie 
Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Gdańskim Towarzystwie 
Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością                      
(druk 869); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

27) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego                                         
w Gdańsku przy ul. Długiej 35 stanowiącego własność Gminy Gdańska                           
w trybie bezprzetargowym na okres 1 roku (druk 876); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
5. Rezolucja skierowana do Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie ochrony 
lasów Trójmiejskiego Parku Krajobrazowego.  

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy 
            Cezary Śpiewak-Dowbór – przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej  

 

6. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

7. Zakończenie obrad. 

PUNKT  2 

KOMUNIKATY 

 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 
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Przypomniała, że w ostatnią niedzielę minęła pierwsza rocznica śmierci 

radnego Dawida Krupeja. Poinformowała, że 28 lutego o godz. 14.00                     

w kościele w Słupsku odbędzie się msza św. w intencji Dawida.   

Dodała, że w sekretariacie BRMG są do odbioru PITy za ubiegły rok.  

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ Prezydent Miasta Gdańska  

Przedstawiła prezentację dot. sytuacji CVID 19 w Gdańsku, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Powiedziała, że istnieją jakieś insynuacje, że radni ukrywają jakieś pisma, 

poinformowała, że wczoraj o 17:01 wpłynęło pismo od Pomorskiego 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, wczoraj nie miał już kto tego 

pisma zadekretować ani rozesłać dalej, nie było skierowane do wszystkich 

radnych. Dzisiaj po otwarciu urzędu wszyscy radni to pismo dostali 

zadekretowane przeze mnie. Więc nikt niczego nie ukrywa.  

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ Prezydent Miasta Gdańska  

Dodała, że do urzędu miejskiego wpłynęło o tej samej porze.  

 

PUNKT  3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR przewodniczący klubu KO  

Powiedział, że dzisiejsza sesja i ostatnie dni pokazują festiwal hipokryzji 

ze strony niektórych polityków PiS w sprawie przekopu Mierzei Wiślanej, 

którzy popierają rabunkową działalność leśników w Trójmiejskim Parku 

Krajobrazowym. Wspomniał o terenach pasa nadmorskiego w Brzeźnie, 

modernizacji Domu Zdrojowego, planie dla Brzeźna, który będzie dzisiaj 

uchwalany.  

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI przewodniczący klubu PiS 

Zwrócił uwagę, że od jutra drożeją ceny wody i kanalizacji, ta podwyżka 

ma obowiązywać trzy lata, tymczasem kontrakt zawarty z SNG opiewa na 

niecałe 2. Spytał o to skarbnik Izabelę Kuś. Dodał, że dziś w Gdańsku 
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utrzymywane są dwie spółki wodno-kanalizacyjne, dwa zarządy, dwie 

rady nadzorcze. Wspomniał tez o radach dzielnic, nie konsultowaniem                   

z  nią np. nazwy placu we Wrzeszczu Czerwonych Gitar.   

  

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Wyjaśnił, że od 2017 roku to już nie miasto weryfikuje taryfy dot. kosztów 

wody i odbiorów ścieków. W tej chwili regulują to Polskie Wody, czyli 

instytucja rządowa.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA przewodnicząca klubu WdG 

Wspomniała o apelu złożonym z KO dot. wolnych mediów, zabójstwie 

prezydenta Pawła Adamowicza, przekazie tzw. mediów narodowych. Ten 

apel nikogo nie atakuje, jest bardzo przejrzysty. A Polska nie zasługuje na 

to by być drugim Budapesztem. To jest głośne nie przeciwko narzucaniu 

kolejnego podatku na media, które już podatki w Polsce płacą. Dodała, że 

dziś na sesji są trzy bardzo ważne uchwały społeczne, dotyczące osób 

niepełnosprawnych, rodzin zastępczych, przemocy w rodzinie. 

Powiedziała o planach dot. Brzeźna, które wzbudzają dużo kontrowersji.  

 

 

PUNKT  4 

UCHWAŁY 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu obywatelskiego                      
z mieszkańcami miasta Gdańska (druk 873);  

 
Komisja wiodąca – K. Strategii i Budżetu - pozytywna 
                              K. Samorządu i Ładu Publ. – pozytywna  

 

SYLWIA BETLEJ kierownik w Biurze Prezydenta  

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Powiedział, że zmiany zaproponowane w uchwale są jak najbardziej 

słuszne. Dodał, że ma zastrzeżenia do niektórych projektów 

realizowanych z budżetu obywatelskiego. Wspomniał o projekcie 

karuzelin, który wzbudzał kontrowersje.  

 

Radny JAN PERUCKI  
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Powiedział, że jeśli wg. radnego Majewski występują jakiekolwiek 

nieprawidłowości, należy powiadomić odpowiednie służby w tym 

przedmiocie, budżet na przedmiotowy projekt był z góry dany a te 

urządzenia zlokalizowane w parku Reagana muszą również przejść przez 

atesty i uprawnienia, żeby mogły stanąć. Wspomniał o zielonym budżecie 

obywatelskim, kryteriach punktowych. Dodał, że reprezentował klub KO             

w zespole konsultacyjnym.  

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA  

Wspomniała, że ewaluacja po każdej edycji budżetu obywatelskiego to 

bardzo dobry pomysł. Spytała, czy podczas ankiet zgłaszany był postulat 

żeby zrobić tzw. wydzielony budżet dla szkół? Często, jeśli w dzielnicy jest 

projekt szkolny, trudno wygrać z takim projektem. To często demotywuje 

tez innych mieszkańców, żeby się mocniej angażować w promocję 

budżetu.  

 

SYLWIA BETLEJ kierownik w Biurze Prezydenta  

Wskutek problemów technicznych nie było słychać całej odpowiedzi. Jeśli 

chodzi o wydzielony budżet dla szkół, jest to temat, który pojawia się                        

w ewaluacji. To jest trudna decyzja, bo każde wydzielenie z budżetu 

powoduje zmniejszenie całego budżetu. Dodała, że nie zawsze jest tak, 

że projekty szkół wygrywają.  

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ Prezydent Miasta Gdańska  

Powiedziała, że budżet obywatelski jest organizmem żywym. Cieszy się                   

z tych co roku wprowadzanych zmian.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MALAK 

Spytał, czy z ewaluacji wynika, że środki z budżetu miasta przeznaczone 

na budżet obywatelski są zbyt małe? Czy mieszkańcy nie wnosili                             

o zwiększenie tych środków? Po drugie, czy zwiększenie minimalnego 

progu poparcia ze 100 do 200 nie spowoduje, że np. na Rudnikach 

jeszcze bardziej będzie utrudnione wygrywanie projektu? Dotyczy to 

dzielnic z małą liczbą mieszkańców właśnie.  

 

SYLWIA BETLEJ kierownik w Biurze Prezydenta  

Dodała, że w ankiecie wzięło udział 1564 osoby, zgłosiły uwagi                                 

w ankietach, a 41 wnioskodawców. A w spotkaniach konsultacyjnych brało 

po kilkadziesiąt osób. Powiedziała, że zależy im, aby wygrywały projekty 

z realnym poparciem w dzielnicy. Pierwszy raz zdarzyło się tak, że                                  
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w dzielnicy nie wygrał żaden projekt, więc teraz mieszkańcy Rudnik będą 

mogli zgłosić więcej projektów albo droższe.  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedział, że ma świadomość, że system potrzebuje ciągłych zmian                              

i korekty, są otwarcie na wprowadzanie zmian. Dużym wyzwaniem jest 

ocena wykonalności technicznej i finansowej, gdy projekty są 

selekcjonowane i zatwierdzane. Jeśli system mnożna udoskonalić, będzie 

udoskanalany.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Wspomniała, że jest członkiem zespołu konsultacyjnego, który odbył 

mnóstwo spotkań. Nasunęła się jej jedna rzecz, tak naprawdę wszyscy 

powinni działać w tym kierunku, żeby jak najwięcej mieszkańców zachęcić 

do głosowania, by mieszkańcy uczestniczyli w życiu miasta.  

 

Na tym lista mówców została wyczerpana. Przewodnicząca poddała 

projekt pod głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  29 
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    4  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/833/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu 
obywatelskiego z mieszkańcami miasta Gdańska 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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2) w sprawie nadania nazwy ulica Jana i Macieja Kilarskich (druk 856); 
 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Komisja wiodąca – K. Kultury i Promocji - pozytywna 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -  33 
                                                   przeciw                             -    0 
                                                   wstrzymało się                 -    0  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/834/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

w sprawie nadania nazwy ulica Jana i Macieja Kilarskich 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

 

3) w sprawie nadania nazwy Plac Czerwonych Gitar (druk 857);  
 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Komisja wiodąca – K. Kultury i Promocji - pozytywna 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Spytał, czy jest ostateczna opinia w tej sprawie rady dzielnicy Wrzeszcz 

Górny.  
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PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że zgodnie z przepisami, gdy chodzi o nazwę nowego 

placu, nie ma obowiązku zwracać się do rady dzielnicy z wnioskiem                       

o opinię w tej sprawie, dotyczy to tylko zmiany nazwy, wtedy należy 

zwrócić się do rady dzielnicy.  

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Spytał, czy na pewno dobrym pomysłem jest forsować pewne rozwiązania 

bez konsultacji z radą dzielnicy. Według niego głos radnych dzielnicowych 

powinien być uwzględniony, kiedy rada dzielnicy chce coś powiedzieć. 

Wspomniała o zaangażowaniu w temat radnej Beaty Dunajewskiej.  

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że cała procedura została wykonana dokładnie zgodnie                            

z porządkiem legislacyjnym, radna Dunajewska w żaden sposób nie 

uchybiła temu porządkowi, w dobrej wierze zgłosiła tego typu projekt. 

Procedura jest tu jasna.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Dodała, że tryb był normalny, klub WdG już bardzo dawno napisał 

interpelację w tej sprawie. Sprawa ciągnie się już 6-7 miesięcy, jeśli nie 

dłużej. W międzyczasie pojawiały się artykuły w mediach, że WdG 

zamierza taki projekt złożyć. Taki pomysł miał Michał Szulta, z tym 

pomysłem przyszedł do niej jeszcze w poprzedniej kadencji. Namówiła 

swój klub, żeby wsparł radnego dzielnicy i żeby taki pomysł został 

zgłoszony. Najpierw napisana została interpelacja, potem zostało 

zgłoszone to jako wniosek. Wspomniała, że plac obecnie to betonoza. 

Poprosiła radnego Skibę o nie występowanie w roli rzecznika radnego 

Wrzeszcza Krzysztofa Koprowskiego. Zapowiedziała, że klub WdG złoży 

w poniedziałek interpelację w sprawie zrobienia planu zagospodarowania 

tego placu. Dodała, że marzy o muzycznej ławeczce, która mogłaby na 

tym placu stanąć z zasilaniem solarnym, na to powinno się zbierać 

pieniądze, jako stowarzyszenie, fundacja.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Powiedział że miasto Gdańsk ma określone przepisy zawarte w uchwale, 

w sprawie nadawania nazw ulicom, parkom, placom. Spytał WdG, radna 

Dunajewską czy nie czują pewnego konfliktu interesów, że główny 

postulujący nadanie nazwy temu placu jest równocześnie organizatorem 

pewnej imprezy niedaleko Gdańska, też na Bulwarze Czerwonych Gitar. 
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Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Powiedziała, że nie będzie się odnosiła do słów radnego dot. byłego 

radnego Szulty, bo może on robić, co mu się podoba. Dodała, że nie 

będzie brała udziału w tym wyimaginowanym konflikcie.  

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Odpowiedział, że nie jest rzecznikiem pana Koprowskiego. Dodał, że                     

w tym głosowaniu wstrzyma się prawdopodobnie od wypowiedzi.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Powiedziała, że wg. niej temat sporu klubu WdG z rada dzielnicy 

Wrzeszcz Górny nie jest wart artykułu w tak ważnym medium, jakim jest 

trojmiasto.pl.  

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ  

Powiedział, że sprawa sporu wokół nazwy Plac Czerwonych Gitar była 

procedowana absolutnie zgodnie z prawem. Po drugie, rada dzielnicy 

Wrzeszcz Górny przez lata nie występowała z żadnymi inicjatywami                      

w sprawie nazwania tej przestrzeni we Wrzeszczu. Kiedy WdG złożyło 

formalny wniosek, dopiero wtedy rada dzielnicy powiedziała, że już od lat 

o tym myślała.  

 

Radny KAROL RABENDA  

Powiedział, że cieszy się, że radni WdG dołączyli do grona krytyków 

polityki miejskiej dot. betonozy.  

 

Radny PIOTR DZIK  

Odniósł się do fenomenu Czerwonych Gitar i jego powstania w Cristalu.  

 

Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA  

Odniosła się do wspominanych wcześniej argumentów przytaczanych 

przez radnych. Pokazała zdjęcie wspominanego placu, zrobione wczoraj.  

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI  

Powiedział, że wiele osób pochodzi do tego pomysłu z entuzjazmem. 

Dodał, że wszystkie procedury zostały zachowane.  

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI Wiceprzewodniczący RMG  

Wskazał, że każdy z zabierających głos ma rację. Złożył wniosek                                

o zamknięcie listy mówców.  

 



17 
 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy 

mówców:  

 

 

 

                                                   za                                      -   21 
                                                   przeciw                             -    4 
                                                   wstrzymało się                 -    7  
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Lista mówców została zamknięta.  

 

Radny ŁUKASZ BEJM  

Powiedział, że wg. niego jest to świetna propozycja i z całego serca ją 

popiera.  

 

Radna TERESA WASILEWSKA  

Poprosiła o poparcie tego wniosku w imieniu pokolenia powojennego.  

 

Radny ROMUALD PLEWA  

Poprosił aby radny Stelmasiewicz na wizji nie palił, bo promowanie tego 

jest niegodne radnego miasta Gdańska, a jeśli już musi palić, niech 

wyłączy przynajmniej obraz. Odniósł się do Czerwonych Gitar, do placu, 

który ma się nazywać ich imieniem. Dodał, że według niego, plac im. 

Czerwonych Gitar powinien być bardziej reprezentacyjny. Złożył wniosek 

o zdjęcie z porządku obrad i odesłanie do komisji.  

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Odczytał fragment uchwały rady dzielnicy Wrzeszcz Górny, dot. nazwania 

placu placem przyjaciół Wrzeszcza.  

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Powiedział, że odsyłanie tej sprawy do komisji nie ma żadnych podstaw, 

dlatego zapowiedział, że radni KO będą głosować przeciwko.  

 

Przewodnicząca poddała wniosek o odesłanie do komisji pod głosowanie.  
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                                                   za                                      -   12 
                                                   przeciw                             -   20 
                                                   wstrzymało się                 -    1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu nie p r z y j ę ł a 

 

przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie:  

 

 

                                                   za                                      -   22 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -   11 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/835/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

w sprawie nadania nazwy Plac Czerwonych Gitar 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

Przywitała radnego Jaroszewicza, który jest na sesji, mimo pobytu                         

w szpitalu, życzyła dużo zdrowia.  

 

  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania                                 
i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla 
przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół oraz 
placówek publicznych  i niepublicznych prowadzonych przez osoby 
fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (druk 852);  
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Komisja wiodąca – K. Edukacji – pozytywna  
                            K. Strategiii i Budżetu – pozytywna  

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała wniosek pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -   33 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -    1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/836/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania                                 
i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla 

przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół 
oraz placówek publicznych  i niepublicznych prowadzonych 

przez osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania                                

i wykorzystania 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

5)      w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci 
publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i punktów przedszkolnych przy szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska                 
(druk 853); 
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Komisja wiodąca – K. Edukacji – pozytywna  
 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała wniosek pod 

głosowanie.  

                                                   za                                      -   33 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/837/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci 
publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i punktów przedszkolnych przy szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska                  

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

 

6) w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci 
publicznych szkół       podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Miasta Gdańska oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska                   
(druk 854 + autopoprawka); 

 

Komisja wiodąca – K. Edukacji – pozytywna  
 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Zgłosiła ustną 

autopoprawkę, wynikająca z omyłki pisarskiej.  
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Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała wniosek pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -   33 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/838/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Miasta Gdańska oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta 
Gdańska                    

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

7) w sprawie składania wniosków o przyjęcie do publicznych liceów 
ogólnokształcących, techników i branżowych szkół I stopnia 
prowadzonych przez Miasto Gdańsk w postępowaniu rekrutacyjnym 
na rok szkolny 2021/2022 (druk 855); 

 

 

Komisja wiodąca – K. Edukacji – pozytywna  
 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała wniosek pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -   32 
                                                   przeciw                             -     0 
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                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/839/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie składania wniosków o przyjęcie do publicznych 
liceów ogólnokształcących, techników i branżowych szkół I 

stopnia prowadzonych przez Miasto Gdańsk w postępowaniu 
rekrutacyjnym na rok szkolny 2021/2022 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

 

8) w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób                          
z Niepełnosprawnością w Gdańsku na lata 2021-2031 (druk 875); 

 
Komisja wiodąca – K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna   

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA  

Powiedziała, że cieszy się z powstania tego programu, ze współpracy 

metropolitalnej w jego ramach. Spytała o prace pod względem 

infrastruktury dostępności.  

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedziała, że są prace nad dostosowaniem ram tego programu 

dostępność plus. Szczegółowe rozwiązania infrastrukturalne przedstawi 

dyrektor Maria Maślak.  

 

MARIA MAŚLAK p.o. Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego  
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Powiedziała, że nad rozwiązaniami WRS pracuje z BRG. Został 

wypracowany wspólnie z Politechniką Gdańską materiał, który w tym roku 

będzie poddany konsultacjom społecznym i zostanie przyjęty jako 

poradnik projektowania uniwersalnego lub projektowania w duchu 

dostępności.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.       

 

                                                   za                                      -   33 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -     1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/840/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań Na 
Rzecz Osób z Niepełnosprawnością w Gdańsku na lata 2021-

2031 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

 

9) w sprawie przyjęcia "Gdańskiego Programu Wspierania Rodziny                     
i Systemu Pieczy Zastępczej na lata 2021-2023 (druk 872); 

 
Komisja wiodąca – K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna   

 

MAŁGORZATA NIEMKIEWICZ Dyrektor MOPR 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI Wiceprzewodniczący RMG  
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Wspomniał, że system pozyskiwania rodzin zastępczych słabo 

funkcjonuje, a jako miasto stać nas na system pozyskiwania rodzin 

zastępczych.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Podziękowała wszystkim, którzy podejmują się trudu bycia rodzina 

zastępczą, tym ludziom należy się wielki szacunek.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.  

 

                                                   za                                      -   31 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/841/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie przyjęcia "Gdańskiego Programu Wspierania 
Rodziny i Systemu Pieczy Zastępczej na lata 2021-2023 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

 

10) w sprawie przyjęcia "Gdańskiego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 
lata 2021-2024"  (druk 874); 
 
Komisja wiodąca – K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna   

  

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Radna JOANNA CABAJ  

Powiedziała, że uchwała opiera się na ustawie rządowej. Powiedziała                   

o miejscach, gdzie najczęściej dochodzi do przemocy: w szkołach, 

placówkach szkolno-wychowawczych, wcale nie w domach. Spytała, 

dlaczego działania w tej uchwale są zawężane głównie do rodziny. 

Dodała, że w takiej formie ten dokument jest dla niej całkowicie nie do 

przyjęcia.  

  

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Wskazała, że cieszy się, że wszyscy rozumieją, że zapisy tej uchwały 

wynikają z ustawy o przemocy w rodzinie. Dodała, że rodzina jest tu 

definiowana szerzej, jako wszystkie osoby wspólnie zamieszkujące                       

lub  gospodarujące. Powiedziała, że przemoc w rodzinie nie dotyczy tylko                    

i wyłącznie dzieci, ale też osób dorosłych, osób z niepełnosprawnościami, 

zmagających się z zagadnieniami z zakresu zdrowia psychicznego, osób 

starszych.  

 

Radna BARBARA IMIANOWSKA  

Wspomniała min. o przemocy w środkach komunikacji miejskiej. Poprosiła 

o zwrócenie na to uwagi. Dodała, że nie ma w uchwale mowy o przemocy 

w pracy, która jest częstym zjawiskiem.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Powiedziała, że jest to szczegółowa i bardzo dobra uchwała, oparta na 

ustawie.  Wspomniała o przemocy wobec osób LGBT.   

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedziała na kwestie poruszane przez radnych, min. w kwestii 

mieszkań w sytuacji kryzysu. Poprosiła o reagowanie na przemoc                         

w miejscach publicznych.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 

głosowanie.   

    

                                                   za                                      -   24 
                                                   przeciw                             -     2 
                                                   wstrzymało się                 -     7 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXXIII/842/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie przyjęcia "Gdańskiego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2024"   
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Letnica rejon Alei Macieja Płażyńskiego w mieście 
Gdańsku (druk 858); 
 
Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały druk 858 zgodnie z uzasadnieniem.  

Poinformowała, że do projektu planu nie wpłynęła żadna uwaga. Radni 

Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem 

uchwały przekazanym im drogą elektroniczną. 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Powiedział, że planowany parking w tym miejscu miał służyć oceanarium, 

które Arena Gdańsk wraz z inwestorem planowała wybudować obok 

stadionu. Sprawa została odłożona na bliżej nieokreślona przyszłość. 

Wspomniał też o negatywnej uchwale rady dzielnicy Letnica.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Również potwierdziła, że rada dzielnicy Letnica nie zgadza się na taki plan 

zagospodarowania przestrzennego.   

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odpowiedziała, że w trakcie procedury ustawowej, w listopadzie 2020 

roku, do projektu nie wpłynęły żadne uwagi. Stan na dzień dzisiejszy jest 

taki, że ten plan nie budzi kontrowersji.  
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ALEKSANDRA DULKIEWICZ Prezydent Miasta Gdańska  

Wspomniała o swojej wizycie w Letnicy jesienią ubiegłego roku. Dodała, 

że przedstawicielki rady dzielnicy nie były bardzo szczęśliwe, że w tym 

miejscu ma powstać parking, ale w tej rozmowie racje miasta były 

wyraźnie przedstawiane. Wspomniała o zmianach zachodzących                            

w dzielnicy od chwili powstania stadionu. Dodała, że aktualnie oceanarium 

nie jest budowane, ale być może za rok, dwa tak, dlatego trzeba myśleć 

przyszłościowo i parkingi mogą się przydać.  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Opowiedział, jak ta kwestia była omawiana na etapie planowania.  

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Powiedział, że wg. jego wiedzy radni dzielnicy Letnica są przeciwni 

proponowanej koncepcji planu. Zachęcił do głosowania przeciw tego 

planu.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Ponownie powiedział, że lokalizacja parkingów powinna być inna a te 

tereny zostawić mieszkańcom Letnicy.  

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA  

Wskazała, że w jej perspektywie ten plan konsumuje potrzeby zarówno                  

w aspekcie zapotrzebowania na zieleń, jak też na miejsca parkingowe. Bo 

przewidziana jest zieleń i miejsca parkingowe.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Na tym zakończono omawianie 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Letnica rejon Alei Macieja 
Płażyńskiego w mieście Gdańsku. Przystąpiono do głosowania.                                         
    

                                                   za                                      -   20 
                                                   przeciw                             -   12 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/843/21 
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Rady Miasta Gdańska  

 
     w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Letnica rejon Alei Macieja 
Płażyńskiego w mieście Gdańsku 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

 

12) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Brzeźno rejon alei Hallera i ulicy Jantarowej II                         
w mieście Gdańsku (druk 859); 

 

Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały druk 859 zgodnie z uzasadnieniem.  

Poinformowała, że do projektu planu wpłynęło  60 uwag. Radni Miasta 

Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 

przekazanym im drogą elektroniczną. 

 
Radny ŁUKASZ BEJM  
Powiedział, że się bardzo cieszy, że po kilku latach obowiązywania 
zmieniany jest plan zagospodarowania przestrzennego na tym terenie. 
Dodał, że zna zapisy tego planu, ale nie każdy zadał sobie tyle trudu. 
Poprosił prezydent o ponowne nakreślenie zmian, jakie ten plan 
wprowadza dla zieleni.  
 
PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Poprosił dyrektor Damszel – Turek o analizę porównawczą pierwotnego 
planu i planu obowiązującego i tego, co było po pierwszym i drugim 
wyłożeniu. I to jest klucz, który dziś stoi, jeśli chodzi o ten plan 
zagospodarowania przestrzennego. Bardzo ważne jest aby uchronić 
najcenniejsza roślinność, która jest na tym terenie, została 
przeprowadzona dokładna jej ewidencja. W obecnym planie ta zieleń nie 
była chroniona, nie miała planu zagospodarowania przestrzennego. 
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Wspomniał o kłamstwach pojawiających się w debacie publicznej, które 
mimo weryfikacji są powtarzane.  
 
Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI   
Powiedział, że na komisji strona miasta była głucha na uwagi gości na 
wczorajszej KZP. Wspomniał o zieleni na tym terenie, obecnej 
intensywności zabudowy na tym terenie, która wynosi 0,5,                                         
a w proponowanym planie miejscowym intensywność jest 2,8. Zapytał,                    
w którym miejscu jest planowana zabudowa przez inwestora i jaka tam 
jest wysokość drzew, spytał też, dlaczego prezydent nie przychyliła się do 
pisma pomorskiego konserwatora zabytków.   
 
PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Odparł, że pismo od konserwatora wpłynęło, ale ma ono charakter 
nieformalny, jest w mocy postanowienie konserwatora zabytków.  
 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Dodała, że projekt planu był 4 krotnie uzgadniany z pomorskim 
konserwatorem zabytków. Pierwsza koncepcja została wysłana w maju 
2019, plan ustalał wtedy maksymalną wysokość na poziomie 21                         
m przyszła odmowa uzgodnienia konserwatora. 28 czerwca 2019 roku 
odbyto spotkanie, gdzie przedstawiono konserwatorowi założenia 
projektowe, wizualizacje, konserwator zadeklarował, że ostateczna 
decyzje podejmie po wizji w terenie. Kolejny raz został wysłany projekt 
planu do uzgodnienia 28 sierpnia 2019 roku, gdzie wskazywano wysokość 
w pierwszej linii 16 m, dalej wysokość była 21m ponownie była odmowa 
uzgodnienia od konserwatora, ze względu na wysokość. Ponownie projekt 
planu został poprawiony, został wysłany do konserwatora. Projekt planu 
został ponownie nieuzgodniony, ale konserwator wskazał, że należy 
zaproponować więcej zapisów związanych z rozczłonkowaniem bryły, aby 
była ona bardziej przyjazna dla użytkowników, ale nie podnosił już kwestii 
wysokości. Projekt planu został po raz czwarty wysłany do konserwatora, 
BRG wszystkie zapisy wprowadziło. Po czwartym uzgodnieniu, które do 
konserwatora była wysłano 6 grudnia 2019 roku, konserwator udzielił 
uzgodnienia w trybie art. 25 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, czyli na zasadzie milczącej zgody. Pokazała na mapie 
skupiska zieleni wysokiej.  
 
Radna KAMILA BŁASZCZYK  
Poprosiła prezydent o jasne zapewnienie, że projektowana zabudowa 
mieści się poniżej linii drzew. Po drugie, poprosiła o precyzyjna informację, 
jakie przepisy chronią ujęcia wody i czy projektowany miejscowy plan 
cokolwiek tutaj zmienia.  
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PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Odpowiedział, że na pierwsze pytanie krótka odpowiedź tak. Na drugie 
pytanie poprosił o odpowiedź prezesa GIWK Jacka Skarbka.  Dodał, że 
nie ma zakazu zabudowy w tym terenie, ale trzeba to robić w określonych 
rygorach budowlanych.  
 
JACEK SKARBEK prezes GIWK   
Podkreślił, że plan miejscowy nie służą ochronie ujęć wody, służy ku temu 
specjalny akt prawny prawa miejscowego, obecnie ustanowionego przez 
wojewodę. Ten akt szczegółowo precyzuje pewne zasady ochrony ujęć 
wody, ściślej stosunków wodnych na danym obszarze.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA  
Poprosił o pokazanie obrazka ukazującego strukturę własności na terenie 
omawianego planu. Zwrócił uwagę, że tereny, o których jest teraz mowa, 
są w większości w rękach gminy. Dodał, że dobrym rozwiązaniem byłoby 
poczekać przynajmniej miesiąc, żeby upewnić się czy wszystkie 
informacje dotyczące miejscowego planu zostały podane w sposób 
rzetelny.   
 
Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA  
Przyznała, że jest to środowisko nie tylko ludzi, ale też braci mniejszych. 
Spytała o zapisy, które mają chronić ornitofaunę, jak one wyglądają                          
w obecnym planie.  Czy gdyby zostawić status quo miasto miałoby w ogóle 
możliwość manewru w dyskusji z inwestorem. Druga kwestia, poprosiła o 
wrócenie wątku wysokości drzew, chciałaby usłyszeć odpowiedź na 
pytanie, jaka jest wysokość struktury drzew przy linii brzegowej, chodzi                        
o część drzew, oddzielającą proponowaną zabudowę czy obszar zdatny 
do zabudowy od linii brzegowej.  
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odpowiedziała, że w kartach terenu, w ustaleniach stanowiących zasady 
ochrony środowiska przyrody i krajobrazu znajdują się wytyczne dla 
projektanta w zakresie np. eliminowania kolizji ptaków z obiektami 
budowlanymi aby zastosować zabezpieczenia powierzchni przeszklonych      
I lustrzanych na elewacjach, w celu minimalizacji tego ryzyka. Były też 
analizy w 2018 i 2019 w zakresie przelotów ptaków w pasie nadmorskim                    
i tam jednym z tych wniosków było to, że te przeloty ptaków odbywają się 
na wysokości 55 m npm, więc znacznie wyżej niż proponowana 
zabudowa.  
 
Radny JAN PERUCKI  
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Poprosił o kategoryczne zdementowanie, jeśli taka jest prawda, informacji 
jakoby wysokość ściany lasu między brzegiem lasu a planowaną linią 
zabudowy była niższa od tejże planowanej zabudowy. Bo taki zarzut 
pojawiał się.   
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odpowiedziała, że analizy nie pokazały tego.  
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA  
Poprosiła o wskazanie prezydent, w jaki sposób zapisami planu zamierza 
się zabezpieczyć dostępność dla mieszkańców i turystów aby w sposób 
nieograniczony można było korzystać z tej przestrzeni, która jest cenna.  
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odpowiedziała, że projekt planu zabezpiecza dwie formy ciągów 
pieszych.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK  
Powiedział, że to jest dobry projekt i dobry plan, który powinno się 
poprzeć. Poprosił o nie blokowanie go.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA  
Spytał dyrektor BRG o pokazanie zdjęć, które udostępnią w większym 
stopniu omawiany teren. Poprosił też o pokazanie nie tyle punktowo 
deklarowanej wysokości, ale o zaprezentowanie skali kolorów na obrazku.  
 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Dodał, że ten plan to uporządkowanie terenu, który dzisiaj jest terenem 

zaniedbanym.  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Pokazała zdjęcie analiz wysokościowych drzew z lotniczego skaningu 
laserowego.  
 
PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Dodał, że utrzymanie dzisiejszego planu zagospodarowania 
przestrzennego ingeruje w najbardziej atrakcyjne pod względem 
roślinności teren i to widać w sposób najbardziej oczywisty na tym 
pomiarze laserowym.  
 
Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  
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Poprosił o pokazanie jeszcze raz mapy pokazującej w węższej skali 
działkę, głównie inwestora. Dodał, że ma wątpliwości, jakoby budynki nie 
przekraczały wysokości drzew.  
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odpowiedziała, że te wysokości npm gwarantują, żeby te budynki nie były 
wyższe nad teren leśny. A teren ma różne ukształtowanie, tu nie jest płaski 
teren. i projekt nie wychodzi ponad linię lasu.  
 
Radna BARBARA IMIANOWSKA  
Spytała prezesa Skarbka, czy daje słowo, że nie będzie żadnej zmiany 
jakości wody w ujęciach na skutek tej realizacji planu. Czy bierze za to 
osobistą odpowiedzialność z ramienia miasta.  
 
PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedział, że zagrożenia ujęcia wody pochodzą z terenu zachodniego                                          
i jest monitorowany przez system monitoringu.  
 
JACEK SKARBEK prezes GIWK   
Uzupełnił, że może zagwarantować, fakt hydrogeologii wskazuje na to, że 
postawienie budynku w tym miejscu nie zagraża ujęciom wody, zagrażać 
mogłyby pewne prace lub stworzenie systemu trwałego odwodnienia, 
które by dopuściły do obniżenia się leja depresyjnego, czyli obniżenia się 
wód powierzchniowych i zasysania się wód morskich. Gwarantem tego, 
że do takiego rozwiązania nie dojdzie, jest przede wszystkim procedura 
wydawanego pozwolenia na budowę, która uwzględnia z pewnością, bo 
to jest obszar znajdujący się w strefie ograniczonej dostępności i ochrony 
pośredniej, jest to operat wodno-prawny, który przedstawić musi inwestor, 
który ubiega się o pozwolenie na budowę, który rozstrzygnie wątpliwości 
czy też uchyli takie wątpliwości, czy zastosowane rozwiązania budowlane, 
projekt, nie spowodowałby w trakcie inwestycji ale również po jej 
zakończeniu, wywołania skutku, którego zakazuje rozporządzenie 
ochraniające strefy, czyli że nie dojdzie do obniżenia się w tym miejscu 
poziomu wód gruntowych. I taki operat inwestor musi pokazać. 
Podsumowując, GIWK nie kontroluje bezpośrednio tego typu inwestycji, 
robią to organy do tego powołane, czyli np. Wody Polskie czy np. miasto 
wydając pozwolenie na budowę, ale jako operujący tym systemem, cały 
czas ma wiedzę na ten temat, co w istocie zagraża, jakieś 
zanieczyszczenia lub inne działania antropogeniczne zagrażają ujęciom 
wody. Zagwarantował, że to rozporządzenie w sposób dostateczny chroni 
nasze ujęcia wody.  
 
Radna BARBARA IMIANOWSKA  
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Spytała, czy jeśli operat będzie negatywny, czy miasto wypłaci 
odszkodowanie.  
 
JACEK SKARBEK prezes GIWK   
Odpowiedział, że nie, wtedy nie dojdzie do inwestycji, bo będzie musiał 
być przedstawiony przy pozwoleniu na budowę dokument, który wskazuje, 
że projekt spełnia wymagania nałożone przez rozporządzenie o strefie 
ochronnej.  
 
Radny ROMUALD PLEWA  
Wspomniał o zakończeniu budowy mola w Brzeźnie w l. 90. XX wieku. 
Chodzi o to, by zachować tam nadal przestrzeń zieloną. Dodał, że 
propozycja planu jest niezgodna z miejskim planem adaptacji do zmian 
klimatycznych, które Rada Miasta gdańska uchwaliła w sierpniu 2019 
roku.  
 
PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że tego typu inwestycje są uzgadniane przez urząd Morski, 
bo jest to strefa pasa nadmorskiego. Dodał, że mógłby zapytać radnego 
Plewę, czy jest za odbudową domu na terenie tzw. Borejki. Pytanie jest,       
w jaki sposób Urząd Morski nałoży na inwestora techniczne ograniczenia 
co do realizacji tej inwestycji. Jeżeli Urząd Morski uzgodni tego typu 
inwestycje, to znaczy wyrazi zgodę, że w takich i takich rygorach może 
zostać zrealizowana. Cała odpowiedzialność leży po stronie Urzędu 
Morskiego.  
 
Radny PIOTR DZIK  
Powiedział, że to jest bardzo ważny plan, to perełka, z której nie zdajemy 
sobie sprawy. Potencjał tego miejsca jest niesamowity. To powinny być 
drugie Złote Piaski.  
 
Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ  
Powiedział, że jest wielkim zwolennikiem tego planu. Wystarczy spojrzeć 
na sytuację, jaka jest dziś. Teren dojścia do molo jest zaniedbany, 
zaśmiecony, sytuacja jest fatalna. Uchwalenie i zrealizowanie tego planu 
radykalnie zmieni jego sytuację.  
 
Radna TERESA WASILEWSKA  
Wspomniała o wizji prezydenta Pawła Adamowicza, o innych 
oprotestowanych inwestycjach, min. Wyspie Spichrzów. Dodała, że dzięki 
ludziom z wizją powstają piękne rzeczy.  
 
Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA  
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Powiedziała, że na ten plan patrzy jako na element świadomej strategii 
miasta Gdańska tworzenia w pasie nadmorskim przestrzeni do małych 
szczęść.  
 
Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  
Pokazała zdjęcie skanu wysokości drzew, powiedziała, że widać na nim 
problem zagrożenia krajobrazu.  
 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odniosła się do zdjęcia pokazanego przez radną. Odpowiedziała, że ten 
obrazek jest zrobiony bardzo szybko i wprowadza w błąd, nie odpowiada 
prawdzie.  
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA  
Wspomniała o inwestycjach na Helu, gdzie mieszkania są budowane 
bezpośrednio na plaży. Dodała, że nie chciałaby aby tak działo się                          
w Gdańsku. Dodała, że jest gorącą zwolenniczką nowej zabudowy                         
w Brzeźnie, Nowym Porcie. Poprosiła o zaufanie specjalistom, bo wiedzą, 
co robią.  
 
Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI  
Powiedział, że cieszy go coraz większa świadomość ekologiczna 
społeczeństwa i dzisiejsza dyskusja jest również tego dowodem. 
Procedowany plan to postawienie, z jednej strony, na rozwój gospodarczy 
miasta, uwzględnia też sam w sobie element ekologiczny a bilans 
ekonomiczny tego przedsięwzięcia wydaje się być dodatni.  
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ Prezydent Miasta Gdańska  

Powiedziała, że mało kiedy ma tak głębokie przekonanie, że to jest 
naprawdę dobrze przygotowany projekt planu zagospodarowania 
przestrzennego. Dodała, że wiele głosów, które zostały wypowiedziane, 
są nieprawdą. Przypuszcza, że jest to świadome działanie. Poprosiła rade 
o przyjęcie planu.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA  
Złożył wniosek o odesłanie projektu planu do komisji.  
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA   
Złożyła wniosek przeciwny o nie odsyłanie druku do komisji. Uważa, że 
jest dobrze przygotowany i że w ewentualne nowej dyskusji nic nowego 
nie zostanie osiągnięte.  
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                                                   za                                      -   20 
                                                   przeciw                             -   13 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
  
Projekt nie został odesłany do komisji.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Na tym zakończono omawianie 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno rejon alei Hallera i ulicy 
Jantarowej II w mieście Gdańsku. Przystąpiono do głosowania.                                         
 
                                                   za                                      -   20 
                                                   przeciw                             -   12 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/844/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno rejon alei Hallera                        

i ulicy Jantarowej II w mieście Gdańsku 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
 

13) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Brzeźno rejon alei Macieja Płażyńskiego i ulicy 
Gdańskiej w mieście Gdańsku (druk 862); 

 
Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  
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EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały druk 862 zgodnie z uzasadnieniem.  

Poinformowała, że do projektu planu nie wpłynęła żadna uwaga. Radni 

Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem 

uchwały przekazanym im drogą elektroniczną. 

 
Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  
Wspomniał o negatywnej opinii rady dzielnicy Brzeźno. Zaproponował 
wsłuchanie się w głos radnych dzielnicowych.   
 
Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  
Spytała, jaka jest konkretnie opinia rady dzielnicy Brzeźno do tego planu.  
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Odpowiedziała, że jest negatywna, ponieważ nie została uwzględniona 
dla całego terenu wysokość 16m.  
 
Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  
Spytał, czy mógłby prosić o udostępnienie prezentacji z dyskusji 
publicznej.  
 
ALAN ALEKSANDROWICZ  Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Wspomniał o krajowym zasobie nieruchomości, który wie o tym planie, 
parametrach.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Na tym zakończono omawianie 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno rejon alei Macieja 
Płażyńskiego i ulicy Gdańskiej w mieście Gdańsku. Przystąpiono do 
głosowania.                                         
 
 
                                                   za                                      -   21 
                                                   przeciw                             -   12 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/845/21 
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Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno rejon alei Macieja 

Płażyńskiego i ulicy Gdańskiej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

14) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Barniewice rejon ulic Meteorytowej i Keplera                         
w mieście Gdańsku (druk 860); 

 
Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały druk 860 zgodnie z uzasadnieniem.  

Poinformowała, że do projektu planu wpłynęła 1 uwaga. Radni Miasta 

Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 

przekazanym im drogą elektroniczną. 

 
Głosów w dyskusji nie było. Na tym zakończono omawianie projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Barniewice rejon ulic Meteorytowej                      i Keplera 
w mieście Gdańsku. Przystąpiono do głosowania.                                         
 
                                                   za                                      -   30 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -     3 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XXXIII/846/21 

 
Rady Miasta Gdańska  
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     w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Brzeźno rejon alei Macieja 

Płażyńskiego i ulicy Gdańskiej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
 

15) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Osowa rejon ulicy Osowski Zakątek w mieście 
Gdańsku (druk 861); 

 

Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały druk 861 zgodnie z uzasadnieniem.  

Poinformowała, że do projektu planu nie wpłynęła żadna uwaga. Radni 

Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem 

uchwały przekazanym im drogą elektroniczną. 

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Pochwaliła współpracę rady dzielnicy.  

 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Na tym zakończono omawianie 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Osowa rejon ulicy Osowski Zakątek                        
w mieście Gdańsku. Przystąpiono do głosowania: 
 
                                                   za                                      -   33 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/847/21 
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Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Osowa rejon ulicy Osowski 

Zakątek w mieście Gdańsku 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

16) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Długie Ogrody - rejon ulicy Długa Grobla w mieście 
Gdańsku (druk 863); 

 

Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały druk 863 zgodnie z uzasadnieniem.  

Poinformowała, że do projektu planu wpłynęły 2 uwagi. Radni Miasta 

Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 

przekazanym im drogą elektroniczną. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Na tym zakończono omawianie projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Długie Ogrody - rejon ulicy Długa Grobla w mieście 
Gdańsku. Przystąpiono do głosowania: 
 
                                                   za                                      -   32 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/848/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
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     w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Długie Ogrody - rejon ulicy 

Długa Grobla w mieście Gdańsku 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

17) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Wronia Górka w mieście Gdańsku (druk 864); 
 
Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały druk 864 zgodnie z uzasadnieniem.  

Poinformowała, że do projektu planu wpłynęły 2 uwagi. Radni Miasta 

Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 

przekazanym im drogą elektroniczną. 

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA  

Powiedziała, że jest to istotny plan dla dzielnicy, łączy dwie funkcje 

społeczne. Dodała, że plan powstał z maksymalnym poszanowaniem 

powierzchni aktywnej biologicznie. Uważa, że będzie to teren bardzo 

atrakcyjny teren dla mieszkańców dzielnicy i przyległych terenów.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Wspomniała, że jest to ważny projekt, jeśli chodzi o kwestie społeczne                   

w Gdańsku (chodzi o pomoc wytchnieniową).   

  

Więcej głosów w dyskusji nie było. Na tym zakończono omawianie 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wronia Górka w mieście Gdańsku . 
Przystąpiono do głosowania: 
 
 
                                                   za                                      -   31 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXXIII/849/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wronia Górka w mieście 

Gdańsku 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

18) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Górny rejon ulic 
Jarowej i Krętej w mieście Gdańsku (druk 870); 

 
Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA  

Podziękowała prezydentowi Grzelakowi za ekspresowy tryb pracy nad 

planem.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Przyłączył się do głosu radnej Lodzińskiej, dodał, że plan jest potrzebny.  

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ  

Wspomniał, że bardzo cieszy się z planu, ponieważ postał on na skutek 

inicjatywy rady dzielnicy Wrzeszcz Górny.  

 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 
                                                   za                                      -   31 
                                                   przeciw                             -     0 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/850/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Górny 

rejon ulic Jarowej i Krętej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
 

19) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Jelitkowo w rejonie ulic 
Nadmorskiej i Kaplicznej w mieście Gdańsku (druk 871); 

 
Komisja wiodąca – K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Trochę ze smutkiem stwierdził, że rezygnuje się z trochę szerszego 

projektu planu miejscowego, bo tam była informacja min. o powiększeniu 

terenu parku Reagana, o funkcji nowego wejścia do parku Reagana, 

funkcji usługowej. Ten przystępowany plan jest robiony w interesie 

inwestora tylko, tylko funkcji hotelowej.  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Powiedziała, że wnioskodawców do planu poprzednio procedowanego 

było dwóch, GIWK i Orbis. Obowiązujący plan ustanawia tutaj funkcję 

usługową i duży udział powierzchni biologicznie czynnej.  

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
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                                                   za                                      -   19 
                                                   przeciw                             -     8 
                                                   wstrzymało się                 -     4 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/851/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Jelitkowo w rejonie 

ulic Nadmorskiej i Kaplicznej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
 

19A) w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: prof. Witolda 
Andruszkiewicza, Anastazego Wika-Czarnowskiego, Jelitkowski Dwór                           
i Brodnickiej kategorii dróg gminnych (druk 883);   
 

Radna EMILIA LODZIŃSKA  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 
                                                   za                                      -   30 
                                                   przeciw                             -     1 
                                                   wstrzymało się                 -     0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XXXIII/852/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: prof. 
Witolda Andruszkiewicza, Anastazego Wika-Czarnowskiego, 

Jelitkowski Dwór i Brodnickiej kategorii dróg gminnych 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 

20) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej, 
położonej w Gdańsku na lokale mieszkalne w celu zaspokojenia 
potrzeb mieszkaniowych gminy (druk 831 + autopoprawka); 

 

Komisja wiodąca – K. Polityki Gospod. i Morskiej – negatywna 

 

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Sprawę analizowała KZP i KPGiM, dodał, że przesłanki, jakie kierowały 

komisjami, są jak najbardziej trafne i KO zagłosuje przeciw uchwale.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 
                                                   za                                      -     3 
                                                   przeciw                             -    23 
                                                   wstrzymało się                 -     5 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu nie p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/853/21 
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Rady Miasta Gdańska  

 
     w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

gruntowej, położonej w Gdańsku na lokale mieszkalne w celu 
zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych gminy 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu budowy 
ogólnodostępnych stacji ładowania pojazdów elektrycznych                           
w Gdańsku (druk 877 + autopoprawka); 

 
Komisja wiodąca – K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna  
                            K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  
                            K.  Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  

 

ŁUKASZ KŁOS Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/854/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu budowy 
ogólnodostępnych stacji ładowania pojazdów elektrycznych                           

w Gdańsku 
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z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
 

 

22) w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2021 r. 
(druk 865); 

 
Komisja wiodąca – K. Samorządu i Ładu Publ. – pozytywna  

 

 

OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawiła projekt wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 
                                                   za                                      -     34 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/855/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2021r.  

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
 

23) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie wstrzymania 
likwidacji Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk - 
Śródmieście Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk - Oliwa Zakład 
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Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Mieszkaniowej Gdańsk - Wrzeszcz Zakład Budżetowy w likwidacji w 
Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk - 
Nowy Port Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku oraz 
połączenia tych zakładów budżetowych i Zakładu Budżetowego 
Zarządu Nieruchomości Komunalnych w Gdańsku w jeden zakład 
budżetowy pod nazwą "Gdańskie Nieruchomości" (druk 866); 

 

Komisja wiodąca – K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna  

 

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XXXIII/856/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wstrzymania likwidacji Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Mieszkaniowej Gdańsk - Śródmieście Zakład Budżetowy w 
likwidacji w Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Mieszkaniowej Gdańsk - Oliwa Zakład Budżetowy w likwidacji w 
Gdańsku, Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk 

- Wrzeszcz Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku, 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk - Nowy 

Port Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku oraz połączenia 
tych zakładów budżetowych i Zakładu Budżetowego Zarządu 
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Nieruchomości Komunalnych w Gdańsku w jeden zakład 
budżetowy pod nazwą "Gdańskie Nieruchomości" 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
 

24) w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta  Miasta Gdańska                     
o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 
objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa Społecznego 
"Motława" spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk 867); 

 

 
Komisja wiodąca – K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna  
                            K. Strategii i Budżetu – pozytywna  

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 
 
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/857/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta  Miasta 
Gdańska o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze 
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa 
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Społecznego "Motława" spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
 

 

25) w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta  Miasta Gdańska                    
o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 
objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa Społecznego 
"Motława" spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk 868); 

 
 
Komisja wiodąca – K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna  
                            K. Strategii i Budżetu – pozytywna  

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 

 

                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/858/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta  Miasta 
Gdańska o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze 
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa 
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Społecznego "Motława" spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
 

26) w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta  Miasta Gdańska                          
o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 
objęcia udziałów w Gdańskim Towarzystwie Budownictwa 
Społecznego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością                      
(druk 869); 

 
Komisja wiodąca – K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna  
                            K. Strategii i Budżetu – pozytywna  

 

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 

 

                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwałę Nr XXXIII/859/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta  Miasta 
Gdańska o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze 
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 
sfinansowanie objęcia udziałów w Gdańskim Towarzystwie 
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Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością                       

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
 
 

27) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu 
użytkowego  w Gdańsku przy ul. Długiej 35 stanowiącego własność 
Gminy Gdańska w trybie bezprzetargowym na okres 1 roku                         
(druk 876); 

 
Komisja wiodąca – K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna  
                            K. Strategii i Budżetu – pozytywna  

 

 

PIOTR KRYSZEWSKI Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 

 

                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XXXIII/860/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 
lokalu użytkowego  w Gdańsku przy ul. Długiej 35 stanowiącego 
własność Gminy Gdańska w trybie bezprzetargowym na okres 

1 roku                          
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z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
 
 

28) w sprawie  rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 
Gdańska (druk 878);    

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 

                                                   za                                      -     22 
                                                   przeciw                             -      1 
                                                   wstrzymało się                 -    10 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/861/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta 
Miasta Gdańska 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 
 

 

29) w sprawie  rozpatrzenia petycji XYZ dotyczącej wydłużenia 
terminów składania wniosków o wykup mieszkalnych lokali 
komunalnych z zachowaniem prawa do bonifikaty (druk 879); 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Dodał, że nie zgadza się z uzasadnieniem i że decyzja powinna pójść                   

w innym kierunku, że petycja mieszkańców powinna być uwzględniona, 

przemawia za tym szereg argumentów.  

 
Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 

                                                   za                                      -     18 
                                                   przeciw                             -     12 
                                                   wstrzymało się                 -      1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/862/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie rozpatrzenia petycji XYZ dotyczącej wydłużenia 
terminów składania wniosków o wykup mieszkalnych lokali 

komunalnych z zachowaniem prawa do bonifikaty 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
 

30) w sprawie  rozpatrzenia petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. o przyjęcie 
przez Radę Miasta Gdańska uchwały zakazującej dyskryminacji                         
w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek 
przyczyny oraz segregacji mieszkańców Gdańska w związku                        
z masowymi szczepieniami przeciwko wirusowi SARS-CoV-2                   
(druk 880);    

  

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Dodał, że w tego typu sprawach powinno podpierać się wiedzą naukową,  

a szczepienia to jedyny sposób na pokonanie epidemii.  

 
Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
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                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/863/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 grudnia 2020 r. o 
przyjęcie przez Radę Miasta Gdańska uchwały zakazującej 

dyskryminacji  w życiu politycznym, społecznym lub 
gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny oraz segregacji 

mieszkańców Gdańska w związku z masowymi szczepieniami 
przeciwko wirusowi SARS-CoV-2                    

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
 

Radna TERESA WASILEWSKA 

Zwróciła się do mieszkańców Gdańska o noszenie maseczek, dopóki nie 

jesteśmy wszyscy wyszczepieni. Nie ma na razie lepszego wyjścia niż 

maseczki.  

 

31) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 3 stycznia 2021 r. o przyjęciu 
przez Radę Miasta Gdańska uchwały zakazującej dyskryminacji w 
życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek 
przyczyny oraz segregacji mieszkańców Gdańska w związku                          
z masowymi szczepieniami przeciwko wirusowi SARS-CoV-2                    
(druk 881); 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
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                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/864/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 3 stycznia 2021 r. o 
przyjęciu przez Radę Miasta Gdańska uchwały zakazującej 

dyskryminacji w życiu politycznym, społecznym lub 
gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny oraz segregacji 

mieszkańców Gdańska w związku z masowymi szczepieniami 
przeciwko wirusowi SARS-CoV-2                     

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
 

32) w sprawie  rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 
Gdańska (druk 882);   

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 

                                                   za                                      -     27 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      6 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XXXIII/865/21 
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Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta 
Miasta Gdańska 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
 

PUNKT  5 

 

Rezolucja skierowana do Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie ochrony lasów Trójmiejskiego Parku 

Krajobrazowego. 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DWOBÓR  

Przedstawił projekt rezolucji wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Powiedział, że odebrał wcześniejsze wypowiedzi radnego Śpiewaka-

Dowbora i radnej Czerniewskiej jako atak na radnych PiS i polski rząd, 

jakoby działalność radnych i rządu była przyczynkiem do takiej a nie innej 

sytuacji w Trójmiejskim Parku Krajobrazowym, dotyczącej wyrębu drzew.  

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA  

Wspomniała, że Trójmiejski Park Krajobrazowy jest unikatem. Dodała, że 

cieszy się, że miasto Gdańsk od pewnego czasu robi wiele, żeby 

ekosystem ratować, np. poprzez system stref buforowych, na podstawie 

którego dokonano szeregu zmian planów miejscowych. Wspomniała                     

o historii nasadzania drzew w TPK.   

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Powiedział, że w lasach oliwskich gospodarkę leśna reguluje ustawa                        

o lasach i zgodnie z nią, Nadleśnictwo Gdańsk ma obowiązek prowadzić 

do takiego kształtowania tej struktury, by zachować bogactwo biologiczne 

i zdolności regeneracyjne lasu. Dodał, że lasy trwają dzięki pracy pokoleń 

leśników, a technologia prac leśnych zmienia się, kiedyś były konie, dziś 
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ciężki sprzęt. Lasy Państwowe posiadają międzynarodowe certyfikaty. 

Zaapelował o pozostawienie lasów leśnikom, ufajmy im.  

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydent Miasta Gdańska  

Podziękował za przygotowanie rezolucji, podobny dokument przyjęła rada 

w Sopocie. Poinformował, że wspólnie z Wydziałem Środowiska, Biurem 

Rozwoju Gdańska i naukowcami z Uniwersytetu Gdańskiego 

przygotowano dokument wychodzący naprzeciw, tj. uchwałę dotyczącą 

ochrony zespołu przyrodniczo-krajobrazowego dworu oliwskiego, lasy 

oliwskie. Po jego przygotowaniu polecił skierować do debaty na                             

K. Zrównoważonego Rozwoju.  

 

Radny BOGDAN OLESZEK  

Wsparł rezolucję, uważa, że jest ona potrzebna.  

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA  

Podziękowała za deklarację prezydenta.  

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ  

Powiedział, że Lasy Państwowe utrzymują się same, są jedną                                    

z bogatszych instytucji w Polsce, ponieważ tną i sprzedają drewno polskim 

przedsiębiorcom czy eksportują. Dodał, że Trójmiejski Park Krajobrazowy 

jest parkiem szczególnym i nie powinien być traktowany jak pole żyta, nie 

powinna być prowadzona gospodarka leśna, jakby rolnicza, dlatego nie 

uważa za słuszną polityki prowadzoną w TPK i będzie popierał rezolucję.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 

                                                   za                                      -     22 
                                                   przeciw                             -     10 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Rezolucję 
 

Rady Miasta Gdańska  
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     w sprawie ochrony lasów Trójmiejskiego Parku 

Krajobrazowego 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT  5A 

Oświadczenie w sprawie uczczenia 40. Rocznicy 
Niezależnego Zrzeszenia Studentów. 

 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Przedstawiła projekt rezolucji wraz z uzasadnieniem.   

 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca poddała projekt pod 
głosowanie.  
 

                                                   za                                      -     34 
                                                   przeciw                             -       0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Oświadczenie 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie uczczenia 40. Rocznicy Niezależnego Zrzeszenia 
Studentów 

 
z dnia 25 lutego 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
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PUNKT  5B 

Apel w sprawie akcji „Media Bez Wyboru”. 
 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Przedstawiła projekt rezolucji wraz z uzasadnieniem.   

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Wniósł autopoprawkę do podstawy prawnej, w ten sposób, że: uzupełnia 

się pozycję publikatora ustawy o samorządzie gminnym o 1378, czego                              

w tej podstawie prawnej zabrakło.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Potwierdziła autopoprawkę.  

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Powiedział, że dobrze, że są w Polsce prywatne media od dawna. 

Przelewają się w nich ogromne pieniądze, ogromne majątki, kariery. A ten 

zaproponowany apel to pewna strategia obrony tych prywatnych 

majątków, bo przebija z tego apelu żal, że mogłyby być te majątki 

uszczuplone o jakąś opłatę reklamową.  

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI  

Powiedział, że chyba nikt nie ma wątpliwości, że ten tzw. dodatkowy 

podatek nałożony na środki masowego przekazu, przeciwko któremu 

protestuje się apelem, ma po prostu zamknąć usta wszystkim mediom, 

które będą chciały w sposób rzetelny i uczciwy przedstawiać 

rzeczywistość. Wraca też kwestia 2 mld, które my jako podatnicy muszą 

płacić na TVP. Dodał, że niezależne media są wrogiem każdej 

autorytarnej władzy, czy w Rosji, na Białorusi, w Wenezueli. Zachęcił do 

przegłosowania apelu.  

 

Radny KRYSTIAN KŁOS  

Powiedział, że jeden z wicemarszałków przyznał, że TVP sprzyja obozowi 

władzy, jest od tego by przedstawiać sukcesy rządu. Poprosił koleżanki                                                         

i kolegów z PiS o wskazanie materiałów negatywnych z ostatnich lat, 

dotyczących działalności polskiego rządu, przedstawionych przez TVP, 

czy to TVP1, TVP2 czy TVP Info. Z pewnością będzie można je policzyć 

na palcach jednej ręki. Druga sprawa, jaką poruszył, to kwestia Patryka 

Jakiego, który powiedział, że Solidarna Polska została wyrzucona z TVP, 

to forma represji. Wspomniał też o przypadku Marcina Ociepy. Powiedział 
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też o sprawie związanej z posłem Płażyńskim. Wspomniał też o kwestii 

serduszka WOŚP na antenie TVP, które miała na sobie prezenterka 

pogody. Zachęcił polityków PiS do zagłosowania za apelem.  

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ  

Powiedział, że bardzo szanuje radnego Koralewskiego i nie wierzy, że 

wierzy w to, co mówi, ale widocznie tak musi mówić. Wspomniał o rażącej 

dysproporcji w traktowaniu mediów. Dodał, że poprze rezolucję.  

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Wspomniał, że pluralizm mediów to jest coś, co bez wątpienia zasługuje 

na jedną z najwyższych form ochrony. Ale sprawdził fakty, jak władze 

Gdańska podchodziły do wolnych mediów. Przytoczył przykład, co zrobiła 

prezydent Dulkiewicz wobec jednego z redaktorów serwisu trójmiasto.pl, 

który wskazał na problemy w budżecie obywatelskim, na nieszczelność 

systemu do głosowania. Spytał prezydenta Grzelaka i podległe mu osoby, 

dlaczego odmawiają udziału w programie W twojej sprawie Joanny 

Marzeckiej na temat Gdańskich Nieruchomości. Zawsze słyszy się, że 

Gdańskie Nieruchomości odmówiły udziału. Wspomniał, że jest wolnośc 

słowa, jutro spotykają się z radną Dunajewską w Radiu Gdańsk i będą 

rozmawiać o planach dziś przegłosowanych, zachęcił do słuchania jutro.  

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Powiedział, że ten apel jest aktem wolności słowa w Polsce, w Gdańsku, 

można podejmować tego rodzaju apele. Dlatego ze spokojem podchodzi 

do tego apelu. Można mówić, protestować, cieszyć się.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Wspomniał o sytuacji z dzisiejszej sesji, związanej z nadaniem nazwy Plac 

czerwonych Gitar i pewnych wypowiedzi kierowanych wobec jednego                          

z redaktorów lokalnych mediów. Wg. niego to przykład tego, jak wybiórczo 

traktuje się hasła wolności mediów. Powiedział też o portalu gdansk.pl, 

który kosztuje 4 mln rocznie. Sprawdził, jak wygląda z informowaniem                        

o istotnych sprawach, np. na temat planu w Brzeźnie, który był dzisiaj 

długo dyskutowany na sesji, ukazały się na portalu gdansk.pl dwa artykuły. 

Spytał, czy miejski portal, który powinien rzetelnie informować o sprawach 

ważnych dla mieszkańców, podjął trud aby zapytać organizatorów zbiórki 

podpisów z organizacji Zielona Fala Trójmiasto, dlaczego zbierają 

podpisy, co im się nie podoba w tej sprawie. Czy w innych sprawach, 

niewygodnych dla prezydent Dulkiewicz i prezydenta Grzelaka, portal 

gdansk.pl podjął trud by przedstawić sytuację drugiej strony.  
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Radny BOGDAN OLESZEK  

Poradził przedmówcom czasem spojrzeć na inną telewizję, bo chyba 

oglądają tylko jeden przekaz, jak usłyszą coś inaczej, to dla nich jest 

niemożliwe, że można coś inaczej widzieć. Tylko chcą widzieć to tak, jak 

pokazuje to państwowa telewizja. A my nie chcemy mieć tutaj Rosji, Korei 

Północnej czy Białorusi. Chcemy, by przekazy były rzetelne, również 

telewizji publicznej, na którą płaci się podatki. W związku z tym apel jest 

jak najbardziej uzasadniony.  

 

Radny JAN PERUCKI  

Podziękował przewodniczącej za profesjonalne prowadzenie sesji, już 

ponad 10 h. Powiedział, że telewizja publiczna nie spełnia wymogów misji, 

która ustawowo jest wymagana od mediów publicznych, bo dla tej misji 

składamy się. Wspomniał o wygranym przez miasto Gdańsk procesie                      

z telewizja publiczną.  

 

Radny KAROL RABENDA  

Powiedział, że apele podejmowane przez Radę Miasta w małym stopniu 

związane są ze sprawami mieszkańców Gdańska, niestety, to wpływa na 

obniżenie powagi rady i robione tak jest, od kiedy jest w radzie miasta,                                       

a ich skutek jest taki, że ani one nie trafiają ani nikogo one za bardzo nie 

interesują.  

 

Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI  

Powiedział, że współczuje radnemu Rabendzie, że od trzech miesięcy 

wraz ze swoim liderem nie jest zapraszany do tv publicznej.  

 

Radny KAROL RABENDA  

Dodał, że jedyny ban, o którym wie, ma w TVN i to chyba podsumowuje 

cała dyskusję.  

 

Radna KAMILA BŁASZCZYK  

Wspomniała o planowanej ustawie.  

 

Radna JOANNA CABAJ  

Powiedziała,  że pandemia pokazała, jak ważna jest narodowość naszego 

kapitału. Musimy mieć własne media, rynek, własne, dobrze prosperujące 

przedsiębiorstwa, dobrze prosperującą służbę zdrowia, dobrze 

wykwalifikowanych naukowców i kadrę medyczną, bo bez tego zginiemy. 
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Media też muszą być polskie. Poprosiła o zajmowanie się sprawami 

miejskimi, bo jest co robić.  

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Poprosił o nieużywanie nieprawd w dyskusji.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Powiedziała, że temat wolności mediów dotyczy wszystkich. Zwróciła 

uwagę na to, że jest to kolejna danina. A media w Polsce są polskie, bo 

pracują w nich polscy dziennikarze. Dodała, że apel jest stonowany                        

i  wyważony. A Polska nie zasługuje by być drugim Budapesztem, 

poprosiła o przegłosowanie apelu. I głosujmy za każdym razem, gdy dzieje 

się źle w przypadku łamaniu wolności słowa i demokracji.  

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ Prezydent Miasta Gdańska  

Nawiązała do protestu mediów sprzed dwóch tygodni. Podziękowała za 

inicjatywę apelu. Dodała, że miasto solidarności Gdańsk zawsze będzie 

stało po stronie tych, którzy maja się gorzej i których wolność i możliwość 

działania jest zabierana. Wolne i niezależne media maja patrzeć na ręce 

władzy, każdej władzy. Wyraziła nadzieję, że RMG tę uchwałę podejmie.  

 

 

                                                   za                                      -     21 
                                                   przeciw                             -     11 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Apel 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

     w sprawie akcji „Media Bez Wyboru” 
 

z dnia 25 lutego 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 
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PUNKT  6 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 

 

Radny PIOTR DZIK  

Podziękował mieszkańcom Gdańska, podatnikom gdańskim, prezydent, 

radnym, za decyzje podejmowane i pomoc, za czynsze obniżone, za 

koncesje alkoholowe. Podziękował też za tarcze 2.0, która weszła w życie 

premierowi i wicepremierowi Gowinowi. Zwrócił się do Karola Rabendy, 

by mógł się zwrócić, tarcza 2.0 była poszerzona  przedsiębiorców, którzy 

założyli działalność w 2020 roku a także dla tych, którzy mają błędnie 

wpisane PKD. Ci ludzie zostali pokrzywdzeni i zostawieni na pastwę losu, 

rozpoczynający, inwestujący w roku 2020, na wiosnę, kiedy nastała 

pandemia, w marcu, oni zostali bez tej pomocy.   

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Poinformował, że we wtorek odbyła się sesja dzielnicy Brzeźno i radni 

dzielnicy zadecydowali o tym, żeby nie występować finalnie do władz 

Gdańska i nie występować także do Rady Miasta Gdańska o ustanowienie 

strefy płatnego parkowania czy też o obszar płatnego parkowania                                                         

w Brzeźnie, a zatem udało się utrzymać bezpłatny charakter miejsc 

parkingowych w Brzeźnie i zaapelował w planach komunikacyjnych 

przywrócenia linii 63, która zawsze przez lata była świetnym środkiem 

komunikacji i pozwalała wielu gdańszczanom i turystom cieszyć się 

pięknym pasem nadmorskim.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Przypomniała, że trzeba odebrać swoje pity z sekretariatu Biura Rady. 

Podziękowała za udział w sesji.  
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PUNKT 7 

 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

 

Obrady zakończono o godzinie 19:50. 

 

Przewodnicząca 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

Agnieszka Owczarczak 
 

 

 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
starszy inspektor BRMG  
Anna Ferlin 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


